
PROTOKÓŁ Nr XXXII/17 

z nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Jedwabno z dnia 10 listopada 2017 roku 

 

Obrady otworzył i prowadził Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Pan Sylwester Janowski. 

Serdecznie powitał Pana Sławomira Ambroziaka Wójta Gminy, Panią Skarbnik Wiolettę Gil, 

Państwa Radnych oraz pozostałych uczestników sesji.  

 

Ad. 1 

 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła prawomocność obrad XXXII sesji Rady 

Gminy Jedwabno, bowiem obecnych na posiedzeniu było 10 radnych, (na 15 radnych 

ustawowego składu Rady).  

 

Ad. 2 

Pani Przewodnicząca poinformowała, iż jest to sesja nadzwyczajna, która została zwołana na 

wniosek Wójta Gminy. Następnie przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Zgłaszanie interpelacji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Jedwabno na lata 2017- 2028. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Jedwabno na 2017. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIX/209/17 z dnia 28 czerwca 

2017 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Szczycieńskiemu na 

realizację zadania publicznego pod nazwą: „Opracowanie dokumentacji projektowej 

przebudowy drogi powiatowej nr 1480N Waplewo-Dźwiersztyny” oraz uchwały Nr 

XXXI/227/17 z dnia 25 października 2017 r. zmieniającej uchwałę Nr XXIX/209/17 Rady 

Gminy Jedwabno z dnia 28 czerwca 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Szczycieńskiemu na realizację zadania publicznego pod nazwą: „Opracowanie 

dokumentacji projektowej przebudowy drogi powiatowej nr 1480N Waplewo-

Dźwiersztyny” 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Szczycieńskiemu na realizację zadania publicznego pod nazwą: Opracowanie 
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dokumentacji projektowej przebudowy drogi powiatowej nr 1480N Waplewo-

Dźwiersztyny – etap I 

9. Odpowiedzi na interpelacje. 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad sesji. 

Do przedstawionego porządku obrad uwag nie wniesiono. 

Wszedł radny Jan Mil stan radnych 11 

 

Ad. 3 

 Pan Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że protokół z poprzedniej sesji został 

sporządzony zgodnie z jej przebiegiem i został wyłożony do zapoznania się i proponuje, o ile 

nie będzie uwag przyjąć go bez głośnego czytania. Uwag nie było. 

Za głosowało  radnych 11, przeciw – 0 , wstrzymało się od głosu - 0 

Protokół został przyjęty 11 głosami. 

 

Ad. 4 

Zgłaszanie interpelacji: 

 radna Sznajder – czy udało się coś ustalić ze znakami drogowymi w miejscowości 

Małszewo? 

 radna Trzcińska – czy wiadomo kiedy rozpoczną się prace zrobienia zatoczki 

autobusowej w Nowym Dworze. 

 

Weszła radna Sylwia Pokrzywnicka stan radnych 12 

 

Ad. 5 

Pan Wiceprzewodniczący Rady udzielił głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu 

uchwały  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na lata 

2017- 2028 

Pani Skarbnik - zgodnie z art. 226, 227, 228, 230 ustawy o finansach publicznych przy każdej 

zmianie uchwały w sprawie zmian w budżecie zmienia się uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na lata 2017 – 2028. 

Ogółem dochody 20.671.713,61 zł, w tym dochody majątkowe 1.983.460,78 zł, wydatki 

ogółem 23.129.827,26 zł, w tym wydatki majątkowe 4.341.244,34 zł. 
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Deficyt budżetu gminy w wysokości 2.458.113,65 zł zostanie pokryty przychodami 

pochodzącymi z kredytów w wysokości 1.381.513,00 zł i wolnych środków w wysokości 

1.076.600,65 zł. Przychody budżetu w wysokości 3.088.113,65 zł, rozchody w wysokości 

630.000,00 zł, (planowana spłata rat kredytów i pożyczek). 

Dokonano następujących zmian w wykazie przedsięwzięć: 

1). zwiększono wydatki na zadanie inwestycyjne„Adaptacja istniejących budynków 

gospodarczych na działce nr 6/134 obręb geodezyjny Jedwabno – wieś Lipniki na lokale 

socjalne'' w roku 2017 o kwotę 4.500,00 zł (do kwoty 552.454,32 zł). 

Wskaźniki ze strony 6 WPF są spełnione. 

Dyskusja 

 Radny Jan Mil – czy jest to zwiększenie środków na lokale socjalne, 

 Pan Mariusz Kulas – musi powstać 8 szafek elektrycznych 

 radny Dunajski – rozumie ze montaż tych szafek jest związane z ogrzewaniem 

elektrycznym. 

 Pan Kierownik Kulas – tak jest to związane z ogrzewaniem elektrycznym, szafka będzie 

zamontowana na zewnątrz budynku.  

 

Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXXII/228/17 została przyjęta 12 głosami /jednogłośnie/, uchwała wraz z 

załącznikami stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 6 

Pan Wiceprzewodniczący Rady udzielił głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Jedwabno na 2017 

Pani Skarbnik poinformowała iż, wprowadzono następujące zmiany po stronie dochodów:  

1). w związku z podpisaniem umowy na dofinansowanie z Marszałkiem Województwa 

Warmińskiego – Mazurskiego, zadania inwestycyjnego „Budowa tarasu przy świetlicy 

wiejskiej w miejscowości Kot” zwiększeni dochody w rozdziale 92195 w § 6300 o kwotę 

8.000,00 zł, 

Łącznie dochody po dokonaniu wspomnianych zmian zwiększono o 8.000,00 zł. 

Wprowadzono następujące zmiany po stronie wydatków: 
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1). zgodnie z wnioskiem zwiększono wydatki na zadanie inwestycyjne ,,Zakup kontenera do 

kwarantanny i rekonwalescencji dla bezdomnych zwierząt'' o kwotę 1.400,00 zł w rozdziale 

01095 w § 6050, jednocześnie zmniejszono wydatki na zakup materiałów i wyposażenia na 

potrzeby bezdomnych zwierząt (w rozdziale 01095 w § 4210), 

 

2). zgodnie z wnioskiem - w związku z przeprowadzeniem dnia 07.11.2017 roku negocjacji 

cenowych w trybie zamówienia z wolnej ręki z potencjalnym Wykonawcą robót, zwiększono 

wydatki na zadanie inwestycyjne ,,Doprowadzenie do należytego stanu technicznego ciągów 

komunikacyjnych na działkach nr 6/8, 6/134, 6/116, 6/115, 6/114 w miejscowości Lipniki” o 

kwotę 109.600,00 zł. Środki na powyższe pochodzą ze zmniejszenia zaplanowanych do 

poniesienia wydatków: 

- w ramach porozumień ,,Opracowanie dokumentacji projektowej przebudowy drogi 

powiatowej nr 1480 N Waplewo- Dźwiersztyny'' o kwotę 48.000,00 zł (rozdz. 60014 § 6620), 

- na zakup materiałów i wyposażenia w rozdz. oświetlenie uliczne (rozdz. 90015 § 4210) o 

kwotę 6.000,00 zł, 

- z zadania inwestycyjnego ,,Remont i modernizacja  budynku przy ulicy Wielbarskiej 5 w 

Jedwabnie'' o kwotę 20.000,00 zł (rozdz. 70095 § 6050), 

- z zadania inwestycyjnego ,,Przebudowa ulicy Ogrodowej w Jedwabnie'' o kwotę 35.600,00 

zł (rozdz. 60016 § 6050). 

 

3). zgodnie z wnioskiem zwiększono wydatki na zadanie inwestycyjne ,,Adaptacja 

istniejących budynków gospodarczych na działce nr 6/134 obręb geodezyjny Jedwabno – 

wieś Lipniki na lokale socjalne'' (rozdz. 70005 § 6050) o kwotę 4.500,00 zł - celem 

zabezpieczenia środków na wykonanie szafek złączowo – pomiarowych dla poszczególnych 

lokali socjalnych, środki na powyższe pochodzą ze zmniejszenia zadania inwestycyjnego 

,,Przebudowa ulicy Ogrodowej w Jedwabnie'' (rozdz. 60016 § 6050), 

 

4). zgodnie ze złożonym wnioskiem zwiększono wydatki na zadanie inwestycyjne „Budowa 

tarasu przy świetlicy wiejskiej w miejscowości Kot'' o kwotę 8.000,00 zł - środki na 

powyższe zadanie pochodzą ze zwiększenia dochodów w związku z podpisaną umową na 

dofinansowanie tego zadania (rozdz. 92195 § 6050), 

 

5). zgodnie ze złożonym wnioskiem Sołectwa Brajniki dokonano następujących zmian w 

wydatkach w ramach Funduszu Sołeckiego: 
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- zmniejszono wydatki na zadanie inwestycyjne ,,Zagospodarowanie działki gminnej'' o kwotę 

323,00 zł (w rozdz. 90095 w § 6050), 

- jednocześnie zwiększono wydatki bieżące na zakup materiałów i wyposażenia na 

promowanie działalności kulturalnej w sołectwie o kwotę 323,00 zł (w rozdz. 01095 w § 

4210), 

 

6). zgodnie z wnioskiem Pani Kierownik GOPS dokonano przeniesień w wydatkach GOPS 

(kopia wniosku w załączeniu – 1 sztuka), 

 

7). zgodnie z wnioskiem dokonano zmiany nazwy zadania realizowanego w ramach 

porozumień: było ,,Opracowanie dokumentacji projektowej przebudowy drogi powiatowej nr 

1480 N Waplewo- Dźwiersztyny'', jest ,,Opracowanie dokumentacji projektowej przebudowy 

drogi powiatowej nr 1480 N Waplewo- Dźwiersztyny – etap I''. 

Łącznie wydatki po dokonaniu wspomnianych zmian zwiększono o 8.000,00 zł. 

Do wypowiedzi Pani Skarbnik  uwag nie wniesiono.  

Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 12 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXXII/229/17 została przyjęta 12 głosami /jednogłośnie/, uchwała wraz z 

załącznikami stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 7 

Pan Wiceprzewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Pani Izabeli Zapadka Kierownikowi 

Referatu RP celem omówienia projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr 

XXIX/209/17 z dnia 28 czerwca 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Szczycieńskiemu na realizację zadania publicznego pod nazwą: „Opracowanie dokumentacji 

projektowej przebudowy drogi powiatowej nr 1480N Waplewo-Dźwiersztyny” oraz uchwały 

Nr XXXI/227/17 z dnia 25 października 2017 r. zmieniającej uchwałę Nr XXIX/209/17 Rady 

Gminy Jedwabno z dnia 28 czerwca 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Szczycieńskiemu na realizację zadania publicznego pod nazwą: „Opracowanie 

dokumentacji projektowej przebudowy drogi powiatowej nr 1480N Waplewo-Dźwiersztyny” 

Pani Kierownik Zapadka poinformowała, iż na podstawie uchwał podjętych przez Radę 

Gminy Jedwabno (Nr XXIX/209/17 z dnia 28 czerwca 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Szczycieńskiemu na realizację zadania publicznego pod nazwą: 
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„Opracowanie dokumentacji projektowej przebudowy drogi powiatowej nr 1480N Waplewo-

Dźwiersztyny” oraz uchwały Nr XXXI/227/17 z dnia 25 października 2017 r. zmieniającej 

uchwałę Nr XXIX/209/17 Rady Gminy Jedwabno z dnia 28 czerwca 2017 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Szczycieńskiemu na realizację zadania publicznego 

pod nazwą: „Opracowanie dokumentacji projektowej przebudowy drogi powiatowej nr 

1480N Waplewo-Dźwiersztyny”) Gmina miała dofinansować Starostwu Powiatowemu w 

Szczytnie wykonanie dokumentacji technicznej na realizację zadania publicznego pod nazwą: 

„Opracowanie dokumentacji projektowej na rozbudowę drogi powiatowej nr 1639N Witowo-

Warchały”. 

 W związku z częściowym wykonaniem ww. zadania (Starostwo Powiatowe zamierza 

wykonać do końca 2017 r. mapę do celów projektowych za kwotę 6420,00 zł), wkład dotacji 

celowej Gminy Jedwabno zostaje zmniejszony z kwoty planowanej 52000,00 zł na 3210,00 zł 

tj. połowę kosztów wykonania ww. mapy. Jednocześnie zmiany dokonano w nazwie zadania 

dodając słowa „etap I” do pierwotnej nazwy zadania publicznego. Starostwo Powiatowe 

poinformowało Gminę Jedwabno pismem z dn. 02.11.2017 r. (wpływ do Urzędu Gminy 

07.11.2017 r.) o wyborze wykonawcy realizującego wykonanie całej dokumentacji 

technicznej dotyczącej przebudowy drogi powiatowej nr 1480N Waplewo-Dźwiersztyny. 

Dokumentacja wykonana zostanie w 2018 r., w tym też roku przewidziane są płatności. 

Kwota całościowa realizacji zadania w 2018 r. wyniesie 98953,50 zł, z czego 47000,00 zł 

stanowić będzie wkład Gminy Jedwabno w formie dotacji celowej. Stosowne uchwały 

przygotowane zostaną pod obrady Rady Gminy Jedwabno w roku 2018 r. 

Uchwała o dofinansowaniu dokumentacji będzie musiała być podjęta w przyszłym roku. 

Dlatego należy uchylić wcześniejsze uchwały.. 

 

Do wypowiedzi Pani Kierownik uwag nie wniesiono.  

Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 10 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 2 

Uchwała Nr XXXII/230/17 została przyjęta 10 głosami, stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 8 

Pan Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Szczycieńskiemu na realizację zadania publicznego pod 
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nazwą: Opracowanie dokumentacji projektowej przebudowy drogi powiatowej nr 1480N 

Waplewo-Dźwiersztyny – etap I 

Do wypowiedzi Pana Wiceprzewodniczącego uwag nie wniesiono. 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 12 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXXII/231/17 została przyjęta 10 głosami, stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 9 

Odpowiedzi na interpelacje: 

Pan Kierownik Kulas – znaki przy drodze w Małszewie - nie otrzymaliśmy jeszcze 

odpowiedzi. Projekt organizacji ruchu musi być uzgodniony z Komendą Powiatową Policji. 

 - prace przy zatoczce w Nowym Dworze wykonawca zrezygnował, mamy kolejnego 

wykonawcę. Pobocza zostały  

 

Ad 10 

Sprawy różne. 

 Pan Wójt – dziękuje za przyjęcie zmian do budżetu sesja nadzwyczajna chodzi o lokale 

socjalne. Musimy te środki przyznane na budowę lokali socjalnych wykorzystać do końca 

roku.  

 radna Łukasiewicz – czy przy świetlicy projektowany jest tylko taras czy też ogrodzenie 

 Pan Wójt – sam taras. 

 radna Licka – zwraca uwagę na wyjazd na drogę z parkingu przy sklepie Sam. 

 Pan Wójt – teren ten jest własnością Gminnej Spółdzielni „SCh” 

 radna Licka – przy banku i na ulicy Odrodzenia jest duża dziura.  

 - pasy przy pp. Rawa obok banku są w niebezpiecznym miejscu. 

 

Radna Trzcińska – kilka lamp w Nowym Dworze nie świeci m.in. przy świetlicy za mostkiem 

 wniosek o przywiezienie piasku przy bramce przy świetlicy. 

 Pani Kierownik Zapadka – budynek ośrodka zdrowia, bardzo trudno było znaleźć firmę 

wykonującą dokumentacje projektową. Mimo prowadzonych rozmów firma nie przyjęła 

prac, 

 radna Stempel – jak został rozwiązany problem autobusu szkolnego do Szuci. 



 8 

 Pani Zapadka – problem nie został rozwiązany, bo nadal przewoźnik nie znalazł 

kierowcy. 

 Radny Mil – ponawia wniosek o przejście przy przedszkolu. 

 Radna Łukasiewicz – wniosek o naprawę drogi do pp. Głażewskich w Kocie.  

 

Ad 11 

Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady XXXII Sesji Rady Gminy, które trwały od 

godz. 900 do godz. 1000. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

         Protokołował                                                                      Prowadzący posiedzenie:    

Zastępca Kierownika USC                                              Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

 

/Elżbieta Katarzyna Koperska/                                                     /Sylwester Janowski/ 

 


